
Zápis z jednání AS FI dne 29. 11. 2024

konaného hybridně

Přítomní členové zaměstnanecké komory senátu (8/8)

Vlastislav Dohnal, Jiří Chmelík, Michal Kozubek, Pavel Matula, Václav Matyáš, Jan Strejček,
David Šafránek, Petr Švenda

Přítomní členové studentské komory senátu (4/4)

Ondřej Hrdlička, Petr Hýbl, Jozef Sabo (online), Jakub Šárník

Hosté

Jiří Barnat - děkan, Vojtěch Řehák, Simona Davidová, Barbora Kozlíková, David Svoboda aj.

Senát je usnášeníschopný: 12/12

Přítomní jednomyslně odhlasovali následující program:

Program:

1) Schválení Strategického záměru FI MU

2) Schválení Jednacího řádu Vědecké rady

3) Schválení kritérií pro přijímání do studijního programu Artificial Intelligence and Data
Processing

4) Ceny studentských průkazů ISIC

5) Poplatky za celoživotní vzdělávání na FI

6) Různé

Podklady jsou dostupné zde:

https://is.muni.cz/auth/do/fi/as/jednani_2024/podklady_pro_zasedani_2024-11-29/

https://is.muni.cz/auth/do/fi/as/jednani_2024/podklady_pro_zasedani_2024-11-29/


Průběh jednání:

1) Schválení Strategického záměru FI MU

Děkan fakulty žádá AS o schválení předloženého dokumentu. Dokument již byl projednán na
zasedání Vědecké rady a také do něj byly zapracovány připomínky senátorů.

Matyáš: Vyjádřil poděkování za přípravu dokumentu a zapracování připomínek. Také připomněl,
že dle jeho názoru dokument nevyjadřuje skutečný realistický záměr a není tam příliš skutečné
strategie, ale je to spíš soupis vhodných cílů a přání.

Usnesení: AS FI schvaluje Strategický záměr FI MU v předložené podobě.

Hlasování:

Pro: 11

Proti: 1

Zdržel se: 0

2) Schválení Jednacího řádu Vědecké rady

Děkan FI prof. Barnat informoval senát, že proběhla aktualizace Jednacího řádu VR - 2x se
projednávala na zasedání VR. Předseda senátu doc. Pavel Matula zaslal před dnešním
jednáním aktualizovaný řád legislativní komisi AS MU k připomínkám. Legislativní komise
navrhla přeformulovat resp. upřesnit bod 5.

Usnesení: AS FI schvaluje předložený dokument včetně pozměňovacího návrhu legislativní
komise AS MU.

Hlasování:

Pro: 12

Proti: 0

Zdržel se: 0

3) Schválení kritérií pro přijímání do studijního programu “Artificial Intelligence and Data
Processing”

Doc. Svoboda požádal senátory, aby schválili příslušný dokument; kritéria pro přijímání do
navazujících magisterských studijních programů vyučovaných v angličtině se nijak nemění, jde
pouze o přidání nového studijního programu Artificial Intelligence and Data Processing pro



akademický rok 2025/2026. Nový studijní program musí ještě projít schválením RVH.

Matyáš: Bylo by vhodné studijní programy v dokumentu seřadit např. podle abecedy.

Usnesení: AS FI schvaluje kritéria pro přijímání do studijního programu Artificial Intelligence and
Data Processing ve stejné podobě jako pro ostatní studijní programy vyučované v angličtině.

Hlasování:

Pro: 12

Proti: 0

Zdržel se: 0

4) Ceny studentských průkazů ISIC

Doc. Svoboda krátce uvedl senátory do problematiky: Průkazy ISIC byly dosud na FI
poskytovány studentům zdarma, ačkoli na všech ostatních fakultách MU jsou zpoplatněny. Bylo
rozhodnuto, že FI do budoucna průkazy ISIC také zpoplatní dle cen uvedených v Pokynu MU č.
5/2017

ISIC nebo jiný typ studijního průkazu bude nabízen v Obchodním centru MU.

Zatím se jedná o těchto variantách:

● ISIC s digitální přelepkou (sdílení dat s třetí stranou fy GTS Alive)
● Vydání vždy nové plastové ISIC karty bez přelepek
● Studijní průkaz platný pouze v ČR bez možnosti slev

Probíhá průzkum mezi studenty, zda preferují fyzickou kartu ISIC nebo elektronickou. Výsledky
bude řešit AS MU.

Změny se zatím nebudou komunikovat studentům, ještě nepadlo konečné stanovisko.

5) Poplatky za celoživotní vzdělávání na FI

Doc. Svoboda informoval o změnách v CŽV:

● Dojde ke zvýšení ceny za kredit z 1 000,- Kč na 1 200,- Kč. Cena dlouhodobě
stagnovala, jde o to, aby odrážela současný stav.

● Nově startuje tzv. Tématické vzdělávání, budou se nabízet fixně dané balíčky, které byly
připraveny ve spolupráci s vedoucími kateder. Balíček obsahuje předměty za cca 12 - 15
kreditů. Za jeho úspěšné zvládnutí se budou vydávat mikrocertifikáty.

● Stále bude možné si v rámci CŽV vybírat jednotlivé předměty jako dosud, ale nebude

https://is.muni.cz/auth/do/mu/Uredni_deska/Predpisy_MU/Masarykova_univerzita/Pokyny_MU/PO05-17/158352384/Pokyn_MU_c.5_2017_-_Stanoveni_cen_identifikacnich_prukazu__ucinny_od_1.8.2024_.pdf
https://is.muni.cz/auth/do/mu/Uredni_deska/Predpisy_MU/Masarykova_univerzita/Pokyny_MU/PO05-17/158352384/Pokyn_MU_c.5_2017_-_Stanoveni_cen_identifikacnich_prukazu__ucinny_od_1.8.2024_.pdf


možné po jejich absolvování žádat o mikrocertifikát.

6) Různé

● Matyáš: Prosí, aby byl někde k nahlédnutí dokument o výsledku šetření rovných
příležitostí na FI. Děkan zajistí.

● Strejček: Prosí vedení o zveřejnění podrobnějších statistik výsledků evaluace
akademických pracovníků.

● Švenda: Vyjádřil potřebu lépe komunikovat vyučujícím kritéria pro hodnocení výuky, aby
hodnocení nebylo demotivující. Děkan si je tohoto problému vědom.

● Svoboda: Informoval o proběhlém jednání ubytovací komise: Vedení MU rozhodlo, že
stávající stav, kdy jsou prioritně ubytováváni studenti, kteří už na kolejích jsou, vyhovuje.
Prosadit prioritní ubytovávání studentů 1. ročníků se nepodařilo prosadit. Bude se ještě
projednávat na AS MU.

● Příští zasedání AS FI: konec ledna / zač. února. Termín bude upřesněn pomocí Tudle.

Zapsala: Jana Baná

Odsouhlasil: Pavel Matula


